

Date: 27 August 2024

التاريخ: 27 أغسطس 2024

Boursa Kuwait Company

السادة / بورصة الكويت المحترمين

**Subject: Material Disclosure regarding  
Signing of Contract for Purchase of Shares of  
United Q'max Drilling Fluids Company  
W.L.L. by United Oil Projects Company**

**الموضوع: إفصاح جوهري بشأن توقيع عقد شراء الشركة  
المتحدة للمشروعات النفطية (ش.م.ك.مقفلة) لحصص  
شركة يونايتد كيو ماكس لسوائل الحفر (ذ.م.م)**

With reference to the related subject, and pursuant to the provisions of the law No.7 of 2010, and its executive bylaws and amendments, issued by the Capital Markets Authority.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملا بأحكام القانون رقم 7 لسنة 2010 ولائحته التنفيذية وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال.

Attached is the material information disclosure form.

مرفق طية نموذج الإفصاح عن المعلومة الجوهرية.

Sincerely,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،



Muhaiman Ali Al-Behbehani  
Vice Chairman and CEO



مهيمان علي البهبهاني  
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

نموذج الإفصاح عن معلومة جوهرية  
Disclosure Form of Material Information

2024/08/27

التاريخ  
Date

National Petroleum Services Company  
(K.S.C.P)

الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك.) عامة

اسم الشركة المدرجة  
Name of The Listed  
Company

We would like to inform you that United Oil Projects Company (K.S.C.C), a subsidiary of the National Petroleum Services Company (K.S.C.P.), has signed a contract to purchase shares in the United Q'max Drilling Fluids Company (W.L.L), worth \$2,000,000 (two million US dollars) in exchange for owning 49% shares in the company, it is worth mentioning that United Oil Projects Company (K.S.C.C) owns 51% of the shares of United Q'max Drilling Fluids (W.L.L), and upon completion of this transaction the United Q'max Drilling Fluids (W.L.L) will become 100% owned by United Oil Projects Company (K.S.C.C).

The contract will be executed, and the ownership of the shares will be transferred according to the applicable legal procedures.

نحيطكم علما بأن الشركة المتحدة للمشروعات النفطية (ش.م.ك.مقفلة)، شركة تابعة للشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك.ع)، قد قامت بتوقيع عقد شراء حصص في شركة يونايتد كيو ماكس لسوائل الحفر (ذ.م.م.)، بقيمة 2,000,000 دولار أمريكي (مليونين دولار أمريكي) مقابل تملك نسبة 49% من حصص الشركة، جدير بالذكر أن الشركة المتحدة للمشروعات النفطية تمتلك ما نسبته 51% من حصص الشركة يونايتد كيو ماكس لسوائل الحفر (ذ.م.م.)، وبإتمام هذه الصفقة سوف ستصبح شركة يونايتد كيو ماكس لسوائل الحفر (ذ.م.م.) مملوكة بنسبة 100% للشركة المتحدة للمشروعات النفطية (ش.م.ك.مقفلة). وسوف يتم تنفيذ العقد ونقل ملكية الحصص وفق الإجراءات القانونية المتبعة.

المعلومة الجوهرية  
Material Information

The profitability of the United Oil Projects Company (K.S.C.C) and the size of the overall budget are expected to increase.

من المتوقع زيادة ربحية الشركة المتحدة للمشروعات النفطية (ش.م.ك.مقفلة) وحجم الميزانية العامة.

أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة  
Impact of the material  
information on the  
company's financial  
position



Muhaiman Ali Al-Behbehani  
Vice Chairman and CEO

مهمان علي البهبهاني  
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي